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JEGYZŐKÖNYV 

 

Elnökségi ülés 

2021. szeptember 22. szerda 18:00 

Helyszín: Microsoft Teams / ELTE HÖK irodai tárgyaló terem (Budapest, Múzeum 

körút 4/A) 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK Nagymihályi Levente 

ELTE GTK HÖK Madai Márk Valentin 

ELTE BGGyK HÖK Kup Katica Anna 

ELTE BTK HÖK Dióssy Anna Laura 

ELTE IK HÖK Deák Dalma Annamária 

ELTE PPK HÖK Diczkó Dalma 

ELTE KolHÖK Barbér Máté 

ELTE TáTK HÖK Livingston Zoltán Ajene 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Fábián Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Mayer Kata (vendég) 

ELTE EHÖK Szabó Tamás 

ELTE EHÖK Bajnay Márta (jegyzőkönyvvezető, elnöki 

referens) 

ELTE BGGyK HÖK Horváth Sára Tekla (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Pusztai Klára (elnök) 
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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 20 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Varga Réka átadja a szót Mayer Katának.   

Mayer Kata bemutatkozik az elnökségnek, mint az ELTE HÖK új iroda vezetője. Mayer 

Kata elmondja, hogy októbertől fogja betölteni a munkakört. 

Mayer Kata 18 óra 23 perckor elhagyja az ülést. 

Varga Réka felhívja a figyelmet a vagyonnyilatkozatokra, amelyek szükségesek a 

küldöttgyűlési üléseken való szavazáshoz.  

Szociális támogatások 

Varga Réka  az elnökséghez fordul, hogy az előző elnökségi ülésen egyeztetettek alapján 

felmérték-e, hogy egyes félévekben hány rendszeres szociális támogatás kérvény érkezett be az 

egyes karokra, illetve, hogy az ezeket elbíráló hallgatók számára milyen mértékű honoráció 

került kifizetésre. Hozzáteszi, hogy egyeztetett Bognár Fannival az EHÖK szociális 

alelnökével. Felméréseik szerint az ÁJK és BTK számára okozhat a bírálói honorációk emelése 

gondot a kisebb rendelkezésre álló keretek miatt, vagy a BTK esetében a nagy kérvényszám 

miatt, ami az idei évben 1036 darab kérvény volt.  

Varga Réka elmondja, hogy kisebb módosításokat végeztek a szociális támogatást bírálók 

egyszeri közéleti ösztöndíjával kapcsolatos határozatban. 

Szabó Tamás átveszi a szót és elmondja, hogy a határozatban észrevettek értelmezési 

problémákat, amiket javítottak, többek között külön-külön megnevezték a határozatban az 

egyes szociális alapú támogatásokat, mind alaptámogatás, rendszeres- és rendkívüli szociális 

támogatások. Ezen kívül külön említésre kerültek a szociális tisztségviselők is, akiknek 

tisztségükből fakadó feladatkörük a bírálás, illetve külön kitértek a TTK tisztségviselőjére. 

Jeges Viktor Péter kérdezi, hogy a TTK-ra milyen szempontból lett javítva. Szabó Tamás 

válasza, hogy azért, mert náluk ösztöndíjakért felelős tisztségviselő van, aki általánosságban az 

ösztöndíjakért felel és nincs megnevezve a feladatkörében és a nevében, hogy szociális 

ösztöndíjakért felelős alelnök.  

Takács Luca Sára kérdezi, hogy szétválasztás után csak a rendszeres szociális 

támogatásokért jár az ösztöndíj. Varga Réka válasza, igen. Takács Luca Sára kérdezi, hogy 

amit itt leírnak az csak az elnökökre vonatkozik vagy a szociális bizottsági tagokra is lehet 

utalni. Szabó Tamás elmondja, hogy ezeknek a személyeknek a szociális bírálásokért nem 

kellene kapniuk rendszeres ösztöndíjat, hanem a kérvény alapú díjazásban kellene, hogy 

részesüljenek.  
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Jeges Viktor Péter jelzi, hogy szerinte a TTK ösztöndíjakért felelős tagjának szerinte nem 

alapvető feladata a kérvények bírálása. Ellenőrizte a tisztségre vonatkozó pályázati kiírásukat, 

feladatköre az önkormányzat ösztöndíjakkal kapcsolatos ügyeinek intézése, ideértve a 

pályázatok bírálását. Szabó Tamás felhívja a figyelmet arra, hogy a kari ösztöndíjakat a kari 

KÖB-ök kezelik hivatalosan, így egy ösztöndíjakkal foglakkozó tisztségviselő feladatköre 

ezzel nem egyezhet, vagy minden egyes, a karra befutó pályázattal foglalkoznia kell a 

megnevezett tisztségviselőnek. Jeges Viktor Péter helyesbít, hogy nem azt írja, hanem az 

önkormányzat ösztöndíjakkal kapcsolatos ügyei. Varga Réka kérdezi, hogy mi az 

önkormányzatnak ösztöndíjakkal kapcsolatos ügye. Jeges Viktor Péter válasza, tájékoztatás, 

pályázati kiírások tervezetének előkészítése, elbírált pályázatok ellenőrzése, kapcsolattartás. 

Varga Réka kérdezi, hogy ki bírálja el ebben az esetben. Szabó Tamás elmondja, hogy hibás 

a kiírás, javítaniuk kell.  

Varga Réka elmondja, hogy a díjazás a rendszeres szociális támogatásokra vonatkozik az 

új határozat értelmében. 

Deák Dalma Annamária elmondja, hogy teljesen egyetért azzal, és érti az alapját annak, 

hogy minden kar minden bírálója pontosan ugyanolyan mértékben kapja meg kérvényszám 

alapúan a juttatást, de amíg nem egységes a keret, addig nehéz egységes díjszabást alkalmazni, 

kiemelve a másik kérdéskört, miszerint a tisztségviselők díjazása is karonként eltér egymástól. 

Bognár Viktóriával az IK HÖK szociális alelnökével egyeztetve, az előző évek adatait 

áttekintve egy sávos rendszert ajánlanának. Takács Luca Sára elmondja, hogy ebben 

támogatja Deák Dalma Annamáriát. Varga Réka azonban továbbra is azon a véleményen 

vannak, hogy egységes munkáért egységes bérezést kellene alkalmazniuk.  

Diczkó Dalma, Nagymihályi Levente, Livingston Zoltán Ajene és Horváth Sára Tekla 

is egyetért ezzel, Jeges Viktor Péter és Deák Dalma Annamária tartózkodik.  

Dióssy Anna Laura is egytért az egységes bírálói bérezéssel, ám felveti annak problémáját, 

hogy egyes kérvények bírálási ideje jóval hosszabb, így a kérvényekénti jutalmazás nem 

előnyös a tapasztaltabb, nehezebb kérvényeket bíráló hallgatók számára. Szabó Tamás ennek 

feloldására egy jutalmazási rendszert javasol, melynek kidolgozását a következő ülések 

egyikére ígéri.  

 

Gólyatábor 

Szabó Tamás elmondja, hogy a gólyatáborok részletes elszámolásai megérkeztek. Ezeket 

részletesen ismerteti az ülés résztvevői számára. Kéri, hogy mindenki nézze át és keressék fel, 

ha nem értenek valamit. Összegzi, hogy az erre szánt költségvetési keretben sikerült benne 

maradni. Elmondja, hogy a GTK részéről a számláik teljes mértékben még csak most érkeztek 

be ezért még levonások és változások lehetnek benne. A táblázatokat az ülés végén mindenki 

számára eljuttatja. 
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2. Egyebek 

Varga Réka 20 óra 05 perckor lezárta az ülést. 

 

 

Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Pusztai Klára 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 Bajnay Márta 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


